第十四屆全澳大專院校英語口號創作比賽
The 14th Macao-Wide College English Slogan Competition

澳門理工學院學生會語言暨翻譯高等學校學生會將主辦『第十四屆全澳大專院校英語口號創作比賽』。是次口號創作比賽題目為「男女平等」，期望通過是次口號比賽，獲得更多社會關注，推動性別平等，並讓同學們發揮創作力。合辦單位為澳門理工學院學生會，而協辦單位及評判包括有澳門大學、澳門科技大學、澳門理工學院、旅遊學院、澳門鏡湖護理學院、理工─貝爾英語培訓中心。
The theme of The 14th Macao-Wide English Slogan Competition for Macao College Students is “Gender Equality”. The competition is organized by Student Union of School of Languages and Translation of Macao Polytechnic Institute, and co-organized by Macao Polytechnic Institute Student Union. Reviewing Committee is formed by University of Macau, Macau University of Science and Technology, Macao Polytechnic Institute, Institute for Tourism Studies, Kiang Wu Nursing College of Macau and MPI-Bell Centre of English.
主辦單位：澳門理工學院學生會語言暨翻譯高等學校學生會

Organizer: Student Union of School of Languages and Translation, Macao Polytechnic Institute
合辦單位： 澳門理工學院學生會
Co-organizer: Macao Polytechnic Institute Student Union
贊助單位：澳門理工學院、 高等教育輔助辦公室
Sponsors: Macao Polytechnic Institute, Tertiary Education Services Office
題目：以「男女平等」為題
Topic: Topic related to “Gender Equality”
參加對象：全澳大專院校學生
Participants:  Macao college students


截止收件日期：2018年4月15日（星期日）

Deadline: April 15th, 2018 (Sunday) 
評判: 澳門大學、澳門科技大學、澳門理工學院、旅遊學院、澳門鏡湖護理學院、        理工─貝爾英語培訓中心之代表擔任

Reviewing Committee:

University of Macau 

Macau University of Science and Technology 

Macao Polytechnic Institute

Institute for Tourism Studies

Kiang Wu Nursing College of Macau
MPI-Bell Centre of English
獎項：冠軍乙名   獎金MOP 2,000、獎盃乙個及證書

亞軍乙名   獎金MOP 1,500、獎盃乙個及證書

季軍乙名   獎金MOP 1,000、獎盃乙個及證書

優異獎四名   獎金MOP 500、獎盃乙個及證書

Awards: 1st Prize: MOP 2,000, trophy and certificate
2nd Prize: MOP 1,500, trophy and certificate
3rd Prize: MOP 1000, trophy and certificate

Excellence Awards: MOP 500, trophy and certificate
參賽方式: 登入www.facebook.com/aeipm或 www.facebook.com/AEIPM.ESLTSA/ 下載附件(章程及報名表)，連同學生證電子檔案（PDF檔）發送至sloganmpi@gmail.com，並將檔案以參賽者的姓名、學校、學生證編號命名。
Submissions: Go to www.facebook.com/aeipm or www.facebook.com/AEIPM.ESLTSA/  download and completed the attachment, email to sloganmpi@gmail.com with Student ID Card copy in form of PDF. The files should be renamed according to the participant’s name, college and Student Number.
參賽規則:
1. 每位參賽者只可提交一份作品。

2. 參賽作品不得抄襲任何已曾公開發表的作品，一經發現，本會將取消其參賽資格。

3. 參賽作品內不得含有任何與參賽者有關資料。
4. 參賽作品不得含不雅用語
5. 口號字數不得超過20個英語詞彙。

6. 請各參賽者填妥下列參賽表格，連同學生證副本（PDF檔），檔名須為(姓名_學校_學生編號)發送至sloganmpi@gmail.com
7. 截止日期：2018年4月15日（星期日）
8. 是次比賽的得奬者將由專人通知領獎。

9. 各參賽者資料本會不挪作他用。本會擁有是次比賽一切解釋權。

Rules and Format:
1. Each participant can only submit one piece of work.

2. Plagiarism is strictly prohibited. Participants violating this will be disqualified.
3. Any relevant information of the participant is not allowed to appear in the piece of work. 
4. Foul language is not allowed to appear in the piece of work.
5. The length of each slogan is no more than 20 words.

6. Please fill the form below, submit it with the copy of Student Identify Card in form of PDF and the filename should be (Name_College’s name_ Student Number),send to sloganmpi@gmail.com
7. Deadline: 15 April, 2018 (Sunday)
8. The winners will be notified individually.

9. All materials submitted are kept confidential and will not be returned. The organizer reserves the right to explain the rules.

『第十四屆全澳大專院校英語口號創作比賽』 參賽表格
The 14th Macao-Wide College English Slogan Competition Application Form

	本人同意參加比賽，保證遵守所有參賽規則，並接受澳門理工學院學生會語言暨翻譯
高等學校學生會擁有全部的決定權及解釋權。
I undertake to honor these rules and accept that the Student Union of School of Languages and Translation of Macao Polytechnic Institute has the right to explain and administer the rules.
 FORMCHECKBOX 
是 Yes      FORMCHECKBOX 
否No 

	中文姓名：
Chinese name:
	

	外文姓名：
English name:
	

	性別：
Gender:
	

	身份證／護照號碼：
ID Card / Passport No.:
	

	就讀院校：
University / Institute:
	

	學生證號碼：
Student ID No.:
	

	聯絡電話：
Contact No.:
	

	電郵地址／其他聯絡方式：
E-mail Address / Other Contacts:
	

	參賽口號 (不得超過20個英語詞彙)：
Slogan (no more than 20 words):

	



